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Dotácie na rok 2024 

 

Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo berie na  vedomie a schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov 

pre športové kluby - Program 9, podprogram 1 „Podpora športových aktivít“ nasledovne: 

 
 

 

  KRK   Iskra  Pumptrack 

club  

 Šípky   KVP   TK NCHZ  Lyžiari   Karate   SPOLU  

          

Činnosť šport.klubov/         

náklady na súťaže 0,00 € 0,00 € 0,00 €  0,00 €    9 000,00 € 0,00 € 1 000,00 € 0,00 € 10 000, 00 € 

Odmeny a mzdy 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €          0,00 €               0,00 € 0,00 € 0,00 €        0, 00 € 

Organizácia šport. 

podujatí 

0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €          0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €       0, 00 € 

Prevádzky šport. 

zariadení 

9 900,00 € 9 900,00 € 0,00 € 1 100,00 € 10 000,00 €       1 500,00 € 200,00€ 600,00 € 33 200, 00 € 

Sústredenia 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €       4 000,00 € 500,00 € 600,00€ 0,00 €    5 100, 00 € 

Šport. náradie a výstroj 0,00 € 0,00 €  500, 00 € 0,00 €       0,00 € 0,00 € 1 200,00€ 0,00 €    1 700, 00 € 

Navrhovaná dotácia           

na rok 2024 celkom 9 900,00 € 9 900,00 € 500, 00 € 1 100,00 € 23 000,00 €       2 000,00 € 3 000, 00 € 600,00 € 50 000, 00 € 

          



 

 

 
Dôvodová správa 

Celková suma finančných prostriedkov pre športové kluby bola schválené v rámci 

schvaľovania  rozpočtu  mesta.  Komisia  športu na  svojom  zasadnutí  dňa 29. 02. 2024 

prerozdelila finančné prostriedky tak ako je uvedené v návrhu na uznesenie. Komisie sa 

zúčastnili aj zástupcovia jednotlivých športových klubov, pretože sa prerozdeľovala nižšia 

suma ako po minulé roky. 


